
               Wersja protokołu oryginalna dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 

Posiedzenie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku 
Pracy 

 
 
 

Nr  3/2009 w dniu 19 luty 2010r. 
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:30, a zakończyło się o godz.17:30. 
 
 
 
 
 

L.P Imię i nazwisko 
 

Podpis 
 

 
1. 

Irena Wojewódzka- Kucz 
-Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 
2. 

Tomasz Bociański 
-Wiceprzewodniczący Komisji 

 
Nieobecny 

 
3. 

Sławomir Maciaszek 
-Sekretarz Komisji 

 
Obecny 

 
4. 

 
Michał Piechocki 

 
Nieobecny 

 
5. 

 
Krzysztof Migasiewicz 

 
Obecny 

 
6. 

 
Tomasz Kranz 

 
Obecny 

 
7. 

 
Wojciech Ćwik 

 
Obecny 

 
8. 

 
Jolanta Godawa 

 
Obecna 

 
 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
 

      1. Tomasz Bociański 

 



2. Michał  Piechocki  

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
Edyta Owczarzak – kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie,  

Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu  

 

 

    1. Temat posiedzenia: 
- Przyjęcie informacji o rodzinach zastępczych w roku 2009 oraz działanie PCPR w tym 

temacie 
- opiniowanie materiałów na sesję 

 

 

 

1. Sprawozdanie z przebiegu dyskusji: 

 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia sprawdziła obecność: 5 obecnych i 2 nieobecnych. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji z 12 lutego nie zgłoszono uwag.  

Przewodnicząca Komisji zapoznała Komisję z odpowiedzią Narodowego Funduszu Zdrowia 

dotyczącą zwiększenia liczby świadczeń dla Poradni Specjalistycznych na terenie Powiatu 

Wągrowieckiego. Z pismem tym do NFZ wystąpił Starosta Powiatu Wągrowieckiego. NFZ 

odpowiedział, że aktualnie nie ma takich możliwości. Jeśli pozwolą środki NFZ wniosek 

zostanie rozpatrzony ponownie.  

Kierownik Centrum Pomocy Rodzinie omówiła propozycję uchwały dotyczącej podziału 

środków PFRON na zadania w 2010 roku. – jest to kwota 1.528.395,00 zł. Kwota jest 

mniejsza o 40.500zł od kwoty z 2009r. PCPR dokonał propozycji podziału tych środków i 

przedstawił  Zarządowi Rady Powiatu, który propozycje zaopiniował pozytywnie. Rada 

Społeczna Powiatu ds. Osób Niepełnosprawnych, która odbyła się 19 lutego zaopiniowała 

pozytywnie z wniesieniem poprawki dotyczącej przydziału turnusów rehabilitacyjnych. 

Propozycja Centrum była by przeznaczyć środki w wysokości 98.829,00 zł dla dzieci i dla 16 

uczestników programu Unijnego realizowanego przez Centrum. Komisja uważała, że 

 



wszystkie środki w 2009r przeznaczone na turnusy zostały przydzielone dzieciom. Zdaniem 

Komisji nie można pozbawić turnusu co roku osób dorosłych. Kwota 98.829,00 zł po 

poprawce zostanie podzielona przez PCPR na turnusy rehabilitacyjnie dla dzieci oraz osób 

dorosłych – 77.029,00. Pozostała kwota 21.800,00 zł dla uczestników programu o którym 

mowa wyżej. Pozostałe pozycje podziału środków PFRON zostały przyjęte pozytywnie. Nie 

zostały zaspokojone środki dla Urzędu Pracy ( dot. osób niepełnosprawnych ). Na zwrot 

kosztów wyposażenie stanowiska pracy, bezzwrotnej pomocy finansowej na podjęcie 

działalności gospodarczej. W ciągu roku 2010, jeśli wzorem lat ubiegłym Powiat otrzyma 

dodatkowe środki z PFRON, Centrum Pomocy Rodzinie przeznaczy w części dla 

Powiatowego Biura Pracy. Należy stwierdzić, że otrzymane środki PFRON są bardzo małe 

zabraknie ich na inne zadania: jak dofinansowanie w sprzęt rehabilitacyjny, likwidacje barier 

architektonicznych. Centrum Pomocy Rodzinie rozważa możliwość obniżenia max. 

dofinansowania do 25%. Powodem obniżenia byłaby możliwość udzielenie pomocy dla 

większej ilości wniosków. Za przyjęciem takiego rozwiązania głosowali wszyscy członkowie 

Komisji.    

Skarbnik Powiatu przedstawiła zmianę uchwały dotyczącą budżetu 2010r. Zmiana dotyczy 

wydatków, nie zmienia się kwot. Zmienia się tylko zapisy wydatków, które zostają 

dostosowane do nowych wymogów ustawy (jak w załączniku). Zmiany w nim dotyczą zadań 

realizowanych w drodze umów z innymi jednostkami samorządu terytorialnego i porozumień 

z innym jednostkami samorządu terytorialnego. Dalsza zmiana dotyczy upoważnienia dla 

Zarządu – delegacja do wykonywania wydatków miedzy rozdziałami. Za przyjęciem tej 

uchwały głosowali wszyscy członkowie Komisji. 

Komisja nie wyraziła swojego stanowiska w sprawie zaspokojenia potrzeb szpitalnych w 

Powiecie Wągrowieckim  w roku 2009r – brak na posiedzeniu Dyrektora względnie 

Głównego Księgowego Szpitala. Komisja zajmie się tym tematem w miesiącu marcu. 

Jednogłośnie zaopiniowano podjęcie uchwały dotyczącej zawarcia kolejnej umowy.  

Wstępnie na Komisji 12.02.2010 Przewodnicząca Komisji omówiła temat rodzin zastępczych. 

Na Komisji w dniu 19.02.2010r brak było materiałów dotyczących tego tematu, które otrzyma 

przewodnicząca Komisji podczas Komisji Finansów w dniu 22.02.2010.  

 

 

 

 

 

 



 

 

3. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

 

 3.1 Zapytania 
Nie było 

3.2 Opinia 
Nie było 

 

           3.3 Stanowiska 

Nie było 
 

 3.4 Wnioski  
Nie było 

 
 
 
 

Protokołował      Przewodnicząca obrad 
 
…………………………..                                 …………………………………. 
/Sławomir Maciaszek/                                           /Irena Wojewódzka- Kucz/ 
 
 

 


